







团号:9DCGO-S1

9末6日

可能只要信息

吉隆坡 第一天

(机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场,办理登机手续,后乘搭国际航班飞往郑州。

(郑州|洛阳|辉县|开封

吉隆坡 👉 郑州 📟 (2.5小时)洛阳 (-/午/晚)

抵达郑州,接机后前往【**隋唐大运河博物馆】(每周一闭馆)** 总体设计以体现"运河源、隋唐韵、河洛技"为出发点,充分展示大运河遗产的文化内涵,唤醒人们对大运河文化遗产的历史记忆。

【隋唐遗址植物园】是以河南豫西地区地域性植物和隋唐城遗址文化 为基础,坚持科学保护与合理利用相结合,集科研、科普、文化娱乐 为一体的综合性植物园。

酒店: 洛阳吾朵丽呈古酒店或当地同级4★

洛阳 第三天

(早/午/自理)

【龙门石窟】(含往返电瓶车及耳机)中国四大石窟之一 ,位列世界文 化遗产名录,是延续千年的佛教艺术宝库,彷佛踏入龙门,您将置身 -座千年的艺术宝库,美轮美奂的雕刻艺术,震撼您的心灵,给您-场视觉盛宴。

【洛阳老街+丽景门】(不含登楼)洛阳老街保存着原始的面貌,往来的 人群,吆喝叫卖的小贩和两旁林立的商铺,处处充满了古都的味道。 酒店: 洛阳吾朵丽呈古酒店或当地同级4★

第四天 洛阳 🕮 (2.5小时) 辉县

(早/午/晚)

【南太行天界山风景区】(含环保车) "雄、奇、秀、险、幽" 鲜明,峰林地貌、天湖石泉、绝壁峡谷雄伟秀丽,蔚为壮观。

【车览绝壁长廊】游红岩绝壁长廊,欣赏风景如画的天池、参观奇特 的崖上人家。

【云峰画廊-360 度观南太行景观】宛如一条玉带缠绕在绝壁之上, 大气磅礴的山岳景观及惟妙惟肖、触手可及的近景景观,如画卷般依 次展开。

酒店: 辉县尚泉臻品酒店或当地同级4★

第五天 辉县 🕮 (2.5小时) 开封

(早/午/自理)

【八里沟风景区】(含单程电瓶车)景区内重峦叠嶂,其空气清新,

沁人心脾,山泉甘甜,环境清幽,是一处"天然氧吧。 【**书店文化街**】走进书店街,犹如走进了遗存千年的书院,又像走进 '古色古香的画廊。街道两旁多为两层阁楼式建筑,充满闲而又雅致 的古老韵味和文化气息。

酒店: 开封来旺达酒店或当地同级4★

*倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代。 *If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.

*行程以中文版本为准。

*行程以甲乂原本乃准。 "If there are any discrepancies between the Chinese version of the itinerary and the English version provided herien. The Chinese shall prevail.

第六天 开封 興 (1.5小时) 郑州

The second second

(早/午/晚)

【包公祠】位于开封城西南碧水环抱的包公湖畔,是为纪念中国历史 上著名清官包拯而建的祠堂。

【铁塔】塔高55.88米,八角十三层。因当年此地为宋开宝寺,名为 又因塔身为褐色琉璃砖砌成,混似铁铸,自元代起民 间俗称其为铁塔。

【郑东新区】是一个集商务、办公、住宅、观光、休闲和研究等多种 功能为一体的城市环形建筑群。内外环之间是舒适、热闹的商业步行 街.

【外观河南省艺术中心】由大剧院、音乐厅、小剧场、美术馆、艺术 馆组成,也是古代中原文化与现代建筑艺术的完美结。

【漫步如意湖】位于郑东新区中央公园的中心,周围分布着三大标志 郑州国际会展中心、河南艺术中心、绿地千禧广场,有非 性建筑-常多的人在如意湖畔散步纳凉,这里也是骑友环湖绕行的集散地。 酒店: 郑州美仑酒店或当地同级4★

第七天 郑州

(早/午/晚)

【河南博物院】(每周一闭馆,含耳机)致力于收藏中原文物,研究 中华文明,展示华夏历史文化。

网红打卡地-【正弘城】人气非常高,在郑州本地属于顶流购物中心, 【中铁·泰和里】以历史为脉络,以文化为内容,以饮食、工艺、演 绎为表现形式, 聚合十八地市名吃、民俗、特色工艺, 一大批老字号 美食。

酒店: 郑州美仑酒店或当地同级4★

郑州 → 吉隆坡 第八天

(早/午/-)

【黄河文化公园】(含电瓶车)处于中华民族发源地的核心部位,历

史古迹丰富,文化遗产深厚,拥有雄浑壮美的大河风光 【**商城遗址**】其文化内涵代表了早商文明的发展高度,是中华文明形 成环节中重要一环,是本地的标志性建筑

【平等街】从一条普通的小街道变身融合传统与现代的"国潮街区"

感受郑州特有的生活气息与人文风貌。
【城隍庙】目前河南省规模较大、保存完好的明清古建筑群落之一。 之后前往机场, 准备返回美丽的家园。

吉隆坡 第九天

(机上用餐)

抵达吉隆坡。

推荐自费 Optional Tour: RMB 550/人

洛邑古城+古装打卡(第三天)+清明上河园+大宋东京梦华水上实景秀 (第五天)+开封城墙+3D 微梦大梁门(第六天) Luoyi Ancient City + Ancient Costume Check-in (3rd Day) + Qingming Riverside Garden + Song Dynasty Tokyo Menghua Water Reality Show (5th Day) + Kaifeng City Wall + 3D Micro Dream Daliang Gate (6th Day)

^{*}以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 *The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator. *在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市。 *During major events / trade shows/ peak season, accommodation may not be in the city mentioned.



DAY 1

KUALA LUMPUR

(MOB

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to Zheng Zhou.

DAY 2

KUALA + ZHENGZHOU ! LUOYANG (-/L/D)

Upon arrival in Zhengzhou, transfer to Grand Canal Museum of the Sui and Tang Dynasties (closed every Monday) The overall design is based on reflecting the "source of the canal, the rhyme of the Sui and Tang Dynasties, and the Heluo technology", fully demonstrating the cultural connotation of the Grand Canal heritage and awakening people's historical memory of the Grand Canal's cultural heritage. **Sui & Tang Ruins Botanical Garden** is a comprehensive botanical garden based on the regional plants in the western Henan region and the Sui and Tang city ruins culture, adhering to the combination of scientific protection and rational utilization, and integrating scientific research, science popularization, culture and entertainment.

Hotel: Wu Duo Li Cheng Hotel or similar local 4*

DAY 3

LUOYANG

(B/L/Own)

Longmen Grottoes (include two-way electric vehicle & earphone) is one of the four major grottoes in China. It is listed on the World Cultural Heritage List and is a treasure house of Buddhist art that has lasted for thousands of years. As if you stepped into the Longmen, you will be in a treasure house of art that lasts for thousands of years. It is beautiful. The magnificent carving art will shock your soul and give you a visual feast. Luoyang Old Street + Lijing Gate (excluding climbing stairs) retains its original appearance, with crowds of people coming and going, hawkers shouting and hawking, and shops lined on both sides. Everything is full of the flavor of the ancient capital

Hotel: Wu Duo Li Cheng Hotel or similar local 4★

DAY 4

LUOYANG (2.5Hrs) HUIXIAN

(B / L / D)

South Taihang Tianjie Mountain Scenic Area (including environmentally friendly vehicles) It has distinctive characteristics of "majestic, strange, beautiful, dangerous, and secluded". The peak forest landforms, Tianhu stone springs, and cliff canyons are majestic and spectacular. Visit the Cliff Corridor by Car Tour the Red Rock Cliff Corridor, enjoy the picturesque Tianchi, and visit the unique clifftop houses. Yunfeng Gallery - 360-degree view of the South Taihang landscape like a jade belt wrapped around the cliff, the majestic mountain landscape and the vivid and close-up landscape unfold one after another like a picture scroll. Hotel: Huixian Shangquan Yipin Hotel or similar local 4★

DAY 5

HUIXIAN (2.5Hrs) KAIFENG

(B / L / Own)

Baligou Scenic Area (including one-way battery car) There are many mountains in the scenic area. The air is fresh and refreshing, the mountain springs are sweet, and the environment is quiet. It is a "natural oxygen bar". Bookstore Cultural Street Walking into Bookstore Street is like walking into an academy that has been preserved for thousands of years, or walking into an antique gallery. There are mostly two-story loft-style buildings on both sides of the street, full of leisurely and elegant ancient charm and cultural atmosphere. Hotel: Kaifeng Laiwangda Hotel or similar local 4★

DAY 6

KAIFENG (1.5Hrs) ZHENGZHOU

(B/L/D)

Bao Gong Temple Located on the bank of Bao Gong Lake surrounded by clear water in the southwest of Kaifeng City, it is an ancestral hall built to commemorate Bao Zheng, a famous upright official in Chinese history. Iron Tower The tower is 55.88 meters high and has 13 octagonal floors. Because this place was the Kaibao Temple of the Song Dynasty, it was named "Kaibao Temple Pagoda", and because the body of the pagoda was made of brown glazed bricks, mixed with iron, it was commonly known as the Iron Pagoda since the Yuan Dynasty. Zhengdong New District is an urban ring-shaped building complex integrating multiple functions such as business, office, residence, sightseeing, leisure and research. Appearance Henan Art Center consists of a grand theater, a concert hall, a small theater, an art gallery, and an art gallery. It is also a perfect combination of ancient Central Plains culture and modern architectural art. Walking around Ruyi Lake is located in the center of the Central Park in Zhengdong New District. It is surrounded by three landmark buildings - Zhengzhou International Convention and Exhibition Center, Henan Art Center, and Greenland Millennium Plaza. There are many people walking around Ruyi Lake to cool off. Here It is also a distribution center for cyclists to go around the lake.

Hotel: Meilun Boutique Hotel or similar local 4*

DAY 7

ZHENGZHOU

(B/L/D)

Henan Museum (closed every Monday, headphones included) is dedicated to collecting cultural relics from the Central Plains, studying Chinese civilization, and displaying Chinese history and culture. Internet celebrity check-in place - Zhenghong City is very popular and is one of the top shopping malls in Zhengzhou. China Railway-Taiheli takes history as its context, culture as its content, and food, craftsmanship, and interpretation as its forms of expression. It brings together the famous food, folk customs, and characteristic craftsmanship of eighteen cities and a large number of time-honored delicacies time-honored delicacies.

Hotel: Meilun Boutique Hotel or similar local 4★

DAY 8

(B/L/-)

Yellow River Cultural Park (including battery cars) is located at the core of the birthplace of the Chinese nation, with rich historical monuments, profound cultural heritage, and majestic river scenery. Shangcheng Ruins Its cultural connotation represents the height of development of early Shang civilization. It is an important link in the formation of Chinese civilization and is a local landmark building. Ping Deng Street has transformed from an ordinary small street into a "national trend block" that combines tradition and modernity, and feels the unique life atmosphere and humanistic style of Zhengzhou. Chenghuang Temple It is currently one of the largest and well-preserved ancient architectural communities of the Ming and Qing Dynasties in Henan Province. Then transfer to the airport and prepare to return to your beautiful home.

DAY 9

KUALA LUMPUR

Arrival Kuala Lumpur with sweet memories

联络方式 Contact:

价格 Price:

出发日期 Departure Date: